To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK OF JORDAN Date: 10-07-2023 01:03:24 PM Subject: Disclosure of the Executive Director of the Automa	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاردن التاريخ: 10-07-2023 01:03:24 الموضوع: الافصاح عن المدير التنفيذي ادارة الانظمة الالية
Disclosure of the Executive Director of the Automated Systems Department, Mr. Khalid Subhi Khamis Awad, after obtaining the Central Bank of Jordan's non-objection to the appointment, based on the instructions of the corporate governance of the new banks of the Central Bank and in compliance with the new instructions.	الافصاح عن المدير التنفيذي ادارة الانظمة الالية السيد خالد صبحي خميس عوض وذلك بعد اخذ عدم ممانعة البنك المركزي الاردني على التعين وذلك بناء على تعليمات الحوكمة المؤسسية للبنوك الجديدة للبنك المركزي وامتثالا للتعليمات الجديدة.
05-07-2023	05-07-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سوزان قاسم	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سوزان قاسم